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Abstract (en)
The wrist-watch includes a single-casting case (1) made preferably of ceramic. In the case are assembled through the top an encaging ring (18), a
movement (25) arranged in the ring and a dial (28) imprisoning the movement. The watch includes means for positioning the ring angularly (7, 19),
radially (6) and axially (8) with respect to the case. It also includes means (21, 23; 20, 29) for angularly positioning the movement and the dial with
respect to the ring. The case is closed by a glass (32) bearing upon a raising (30). <IMAGE>

Abstract (fr)
La montre-bracelet comporte un boitier monocoque (1) réalisé de préférence en céramique. Dans le boitier sont assemblés par le haut un cercle
d'encageage (18), un mouvement (25) disposé dans le cercle et un cadran (28) emprisonnant le mouvement. La montre comporte des moyens pour
positionner angulairement (7, 19), radialement (6) et axialement (8) le cercle par rapport au boitier. Elle comporte aussi des moyens (21, 23; 20, 29)
pour positionner angulairement le mouvement et le cadran par rapport au cercle. Le boitier est fermé par une glace (32) s'appuyant sur un réhaut
(30). <IMAGE>
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